

MINUTES OF PROCEEDINGS

Thursday, January 11, 1973.

(1)

[Text]

The Standing Committee on Miscellaneous Estimates met this day at 9:40 a.m. for the purpose of organization.

Members present: Messrs. Alexander, Balfour, Caouette (Charlevoix), Clermont, Comtois, Demers, Langlois, Leblanc (Laurier), Mather, McGrath, Nielsen, Orlikow, Poulin, Roy (Laval), Walker—(15).

The Clerk of the Committee presided over the election of the Chairman of the Committee.

Mr. Walker moved,—That Mr. Leblanc (Laurier) do take the Chair of this Committee as Chairman.

The question being put on the said motion, it was agreed to and Mr. Leblanc (Laurier), was invited to take the Chair.

Mr. Leblanc (Laurier) thanked the members of the Committee for the honour bestowed upon him and then called for a motion to elect a Vice-Chairman.

Mr. Roy (Laval), seconded by Mr. Demers, moved,—That Mr. Langlois be elected Vice-Chairman of this Committee.

The question being put on the said motion, it was agreed to.

Agreed.—That three Liberal representatives (including the Chairman and Vice-Chairman), three Progressive Conservative representatives, one representative from the New Democratic Party and one representative from the Social Credit Party do compose the Sub-committee on Agenda and Procedure.

Mr. Mather moved,—That the Committee print 1,000 copies of its Minutes of Proceedings and Evidence and as a supplementary issue, an Index prepared by the Library of Parliament.

The question being put on the said motion, it was agreed to.

Agreed.—That the question of authorizing the Chairman to hold meetings to receive evidence when a quorum is not present be referred to the Sub-committee on Agenda and Procedure.

At 9:53 a.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

Friday, January 12, 1973.

(2)

The Standing Committee on Miscellaneous Estimates met this day at 9:37 a.m., The Chairman, Mr. Leblanc (Laurier), presiding.

Members present: Messrs. Alexander, Balfour, Caouette (Charlevoix), Comtois, Demers, Forrestall, Gauthier, Grafftey, Lambert (Edmonton West), Langlois, Leblanc (Laurier), Mather, McGrath, Nielsen, Orlikow, Poulin, Reilly, Roy (Laval), Trudel.

Appearing: The Honourable C. M. Drury, President of the Treasury Board.

PROCÈS-VERBAL

Le jeudi 11 janvier 1973

(1)

[Traduction]

Le Comité permanent des prévisions budgétaires en général tient aujourd'hui à 9h 40 sa séance d'organisation.

Députés présents: MM. Alexander, Balfour, Caouette (Charlevoix), Clermont, Comtois, Demers, Langlois, Leblanc (Laurier), Mather, McGrath, Nielsen, Orlikow, Poulin, Roy (Laval), Walker—(15).

Le greffier du Comité préside à l'élection du président du Comité.

M. Walker propose que M. Leblanc (Laurier) soit nommé président du Comité.

La motion, mise aux voix, est adoptée et M. Leblanc (Laurier) est invité à prendre place au fauteuil.

M. Leblanc (Laurier) remercie les membres du Comité de l'honneur qu'on lui fait, puis demande qu'on propose quelqu'un pour la vice-présidence.

Appuyé par M. Demers, M. Roy (Laval) propose que M. Langlois soit élu vice-président du Comité.

La motion mise aux voix est adoptée.

Il est décidé que trois libéraux (y compris le président et le vice-président), trois progressistes conservateurs, un représentant du Nouveau parti démocratique et un représentant du parti du Crédit social constituent le sous-comité du programme et de la procédure.

M. Mather propose que le Comité fasse imprimer 1000 exemplaires de ses procès-verbaux et témoignages et, dans un fascicule supplémentaire, un index qui sera établi par la bibliothèque du parlement.

La proposition, mise aux voix, est adoptée.

Il est décidé que la question d'autoriser le président à tenir des réunions pour y recueillir des témoignages quand il n'y a pas quorum soit renvoyée au sous-comité du programme et de la procédure.

A 9h 53, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le vendredi 12 janvier 1973

(2)

Le Comité permanent des prévisions budgétaires se réunit aujourd'hui à 9h37, sous la présidence de M. Leblanc (Laurier).

Députés présents: MM. Alexander, Balfour, Caouette (Charlevoix), Comtois, Demers, Forrestall, Gauthier, Grafftey, Lambert (Edmonton-Ouest), Langlois, Leblanc (Laurier), Mather, McGrath, Nielsen, Orlikow, Poulin, Reilly, Roy (Laval), Trudel.

Comparaît: L'honorable C. M. Drury, président du Conseil du Trésor.